

**OPENBARE BESLUITENLIJST
PRESIDIUM
7 OKTOBER 2025**

Locatie: vergaderkamer Noord

Toelichting:

Aanwezig: Jaco Brand, René Zonnebeld, Herman Verweij, Arco Strop, Jacco Schook, Jako Sterrenburg, Jan Willem Boersma (voorzitter), Ingrid de Gruijter (griffier)
Gasten bij agendapunt 2: Merel van Hall (gemeentesecretaris), Henriëtte van Rymenant, Gerben Euwijk, Herman Schnitker, Wilbert Koolmees (Directieteam)

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter heet iedereen welkom, in het bijzonder het voltallige Directie Team dat vanavond op uitnodiging aanwezig is, en opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld.

2 Kennismaking DirectieTeam gemeente Alblasterdam

Het presidium maakt kennis met het Directie Team dat sinds september compleet is. Stand van zaken en ontwikkelingen worden toegelicht en de presidiumleden stellen vragen over de verschillende domeinen. Het presidium is blij dat er een vast team is en dat er wordt gebouwd aan een stabiele organisatie.

3 Vaststellen verslag presidium 9 september 2025

In de verslaglegging is niet altijd de urgentie even duidelijk/stevig (wat vindt en wil het Presidium, wat is er nodig van de ambtelijke organisatie of de wethouders?). Na behandeling van een agendapunt is het van belang om een zorgvuldige conclusie te formuleren die recht doet aan het punt.

Het verslag van 9 september wordt ongewijzigd vastgesteld.

KOMENDE RAADSRONDE

4 Evaluatie vergaderingen en bijeenkomsten

Auditcommissie 11 september: na de consultatie over onderwerpen voor de Rekenkamer voor 2026 heeft de commissie doorgesproken over de invulling van de Rekenkamer. Dit zal worden meegenomen naar de tussentijdse evaluatie.

BIO Duurzaamheid 16 september: goede ambtelijke voorbereiding, veel deskundigheid. Voor toekomstige BIO's wil het Presidium scherper zijn op nut/noodzaak en waarde voor de raad van dergelijke bijeenkomsten. Is de bijeenkomst een opmaat naar de behandeling van een voorstel, of wordt de raad bijvoorbeeld bijgepraat?

Technische duiding parkeren 23 september: goede bijeenkomst, heldere uitleg.

Commissie Grondgebied 23 september: Er lagen complexe dossiers voor en het behandelproces liep niet overal goed; portefeuillehouder miste bij de beantwoording vragen, ambtenaar voerde het woord en deed een toezegging. College wordt gevraagd om de commissiebehandelingen goed voor te bereiden en af te stemmen met de ondersteunend ambtenaar. Portefeuillehouder kan om schorsing vragen als hij de beantwoording van

vragen wil afstemmen. De fracties wordt gevraagd om technische vragen zoveel mogelijk vooraf in te dienen. Mogelijk helpt het de raad om vaker technische duidingen te organiseren om dossiers beter te kunnen doorgronden. Bij de behandeling van gevoelige dossiers kan een rondje langs de fracties de portefeuillehouder helpen om alvast input op te halen.

Presidiumleden melden in hun fracties wat er is afgesproken over de behandelwijze van dossiers in de commissies ('korte behandeling' betekent niet een uitgebreide woordvoering, tenzij dit duidelijk is aangekondigd bij het vaststellen van de agenda).

Commissie Bestuur en Samenleving 23 september: De verwachting van VVD en SGP was dat er een raadsvoorstel zou voorliggen over Participand in plaats van een raadsinformatiebrief, zoals gevraagd in het vorige presidium. Deze fracties vinden dat er pas een weloverwogen keuze kan worden gemaakt als er een raadsvoorstel is met twee scenario's (behoud/verkoop met herhuisvestingsverplichting) met daarin overwegingen en advies van het college. Er worden enkele suggesties gedaan ter voorbereiding, zoals het uitnodigen van de portefeuillehouder bij het volgende presidium om hierover door te spreken.

Gemeenteraad 30 september: Ons reglement van orde biedt bij de gemeenteraad geen ruimte voor mededelingen, een 'vragenhalfuurtje' of een kort debat naar aanleiding van actualiteiten zoals bij sommige andere gemeenteraden. Bij het actualiseren van het reglement van orde zou dit een aandachtspunt kunnen zijn. Raadsleden wordt gevraagd om bij het uitbrengen van een stemverklaring, hun bijdrage kort en bondig te formuleren.

5 Voorraadagenda

Het raadsvoorstel Regionale Investerings Agenda mist op de voorraadagenda. Presidium vindt het geen probleem als er aanpassingen zijn in de agenda, mits een duidelijke redenatie is toegevoegd.

6 Doorlopende lijst moties/toezeggingen

Griffie zorg voor een actuele versie van de lijst, de laatste toezeggingen uit de commissies van september zijn nog niet toegevoegd.

7 Aanstaande vergaderingen en bijeenkomsten

Commissie Grondgebied 28 oktober:

Raadsvoorstel Ruigenhil: graag voorafgaand aan de behandeling in de commissie een vervolg op de technische duiding, met daarin:

In de commissie Grondgebied van 23 september deed de portefeuillehouder meerdere toezeggingen en zijn er vragen gesteld die nog niet zijn beantwoord.

D66 heeft nog een openstaande vraag over de (geheime) financiële bijlage.

Graag een overzicht hoe het proces met de ondernemer is verlopen.

Juridische duiding over de aansprakelijkheidsstelling.

Nadere uitwerking op twee onderdelen; wonen en ondernemen.

Griffie vraagt na of de technische duiding te organiseren is op 14 oktober.

Raadsvoorstel Verklaring van geen bedenkingen flexwoningen: ook hierbij wordt de wenselijkheid van een technische bijeenkomst gemeld voorafgaand aan de behandeling.

Niet alleen over het voorliggende voorstel maar om de raad bij te praten over verloop en stand van zaken van het dossier.

Bij het raadsvoorstel Onttrekking wegdeel uit de openbaarheid De Kreken thv nr40 komt de agendaduiding 'presidium stelt voor dit stuk door te geleiden als hamerstuk naar de raad van 4 november.

RIB Opstalrechten: staat als ingekomen stuk, CDA stemt nog af in de fractie maar wil het stuk mogelijk alsnog bespreken.

Jaco Brand is voorzitter

Commissie Bestuur en Samenleving 28 oktober:

Zienswijze Beleidsplan Veiligheidsregio - er ontbreekt een bijlage bij het plan, deze wordt toegevoegd.

RIB beantwoording raadvragen (jeugd)overlast: het is wenselijk dat de aangekondigde RIB over dit thema die in voorbereiding is, direct meegenomen kan worden bij deze behandeling. Voorzitter (en portefeuillehouder op dit thema) stemt dit af.
RIB ontvlechting GR Souburgh wordt toegevoegd als besprekingsstuk op de agenda.
Herman Verweij is voorzitter.

De commissies starten waarschijnlijk later -naar verwachting 20.30- aangezien voorafgaand aan de commissies de technische duiding over de begroting zal worden gegeven.

8 Verzoeken, uitnodigingen en overzicht lijst beeldvormende en informatieve bijeenkomsten

BIO Buurkracht: komt op een later moment terug. Kijk hierbij goed naar nut/noodzaak, hoe willen we verder met het initiatief? Suggestie wordt gedaan om dit thema te integreren bij de BIO met Woonkracht10/PALT afspraken.

30 oktober: hier staan twee bijeenkomsten gepland. Voorkeur heeft het om ze niet parallel te plannen maar achter elkaar. Starten met Brughuis om 19.00 en dan vanaf 20.30 Grondstoffenplan.

27 november: regionale samenwerking: toets eerst wat de insteek is van de regionale bijeenkomst op 25 november.

9 december: Herinvoering Powerful Aging: Presidium is enthousiast over het thema en ziet het aanvraagformulier voor de BIO graag tegemoet met een goede motivering (komt er een voorstel naar de raad? Is er noodzaak om het nu te doen?)

Jongerenwerk: stond nog als PM op de lijst. Is afhankelijk van de behandeling van de RIB over jeugdoverlast in de commissie van 28 oktober.

ORGANISATORISCHE ZAKEN

9 Gemeenteraadsverkiezingen 2026

Memo actielijst: geen nieuwe activiteiten.

Memo devices: presidium is akkoord met het voorstel om in de nieuwe raadsperiode over te stappen op hybride laptops ipv ipads.

Memo verkiezingsborden: akkoord met het voorstel om te gaan voor optie 2 (aluminium frames met zeildoek). Presidium wil graag inzage in de locaties, griffie stuurt deze na.

10 Omgevingstafel

Presidium heeft de indruk dat het proces rond de Omgevingstafel niet goed verloopt. Jaco Brand zal dit bespreken met de domein directeur.

11 Memo - Kinderparticipatie

Griffie zal de memo over kinderparticipatie verder aanvullen, met andere initiatieven om er een samenhangend programma van te maken. Presidium staat positief tegenover Democracy van ProDemos. Vanuit de basisscholen is er voldoende animo voor het project om van start te kunnen gaan. Begin 2026 zal dit worden uitgerold.

SLUITING

12 Rondvraag

Jako Sterrenburg verwijst naar de plannen in Papendrecht voor uitbreiding van

woonwagenplaatsen en vraagt of dit gevolgen heeft/kan hebben voor Alblasserdam. Vraag wordt doorgezet naar de ambtelijke organisatie.

René Zonnebeld vraagt of er al is gecommuniceerd over de werkzaamheden rond het Transferium. Griffie vraagt dit na bij Communicatie.

Griffier meldt dat in de raadzaal onderdelen van het cameravolgsysteem aan vervanging toe zijn, daar wordt een offerte voor gemaakt. Aansluitend zal in de offerte een uitbreiding van het systeem in de commissiekamer worden meegenomen. Nu wordt het signaal via een Teams-vergadering uitgezonden, de wens is om de kwaliteit van de verslaglegging te verhogen. Gedacht wordt aan het verplaatsen van de commissiekamer van vergaderkamer Ruim naar Noord/de Alblas. Dit wordt in het plan meegenomen.

Vergaderschema 2026: reacties zijn welkom, schema komt volgende keer terug. Er is een memo in voorbereiding over versterken van de BIO's (gemeentesecretaris/griffier), dit heeft mogelijk ook invloed op de inrichting van de vergadercyclus. Onderwerp komt terug.

13 **Sluiting**

De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering.